

Guest Folio
宾客账单

Guest Name 姓名 : TENCENT,

Address 地址 :

Loyalty Number 会员号码 :

Company 公司名称 : TENCENT

AR No. 应收账号 :

Room No. 房号 : 9007
 Arrival 入住日期 : 14/09/25
 Departure 离店日期 : 26/09/25
 Page 页数 : 1 of 1
 Confirmation No. 确认号 :
 Folio No. 账单号 :
 Cashier 收银员 : EDISONH

INFORMATION INVOICE PRINTED ON 22-SEP-25 17:44

Thank you for staying at Courtyard By Marriott Shenzhen Northwest. 感谢您选择深圳同泰万怡酒店。

DATE 日期	DESCRIPTION 账目说明	CHARGES 消费	CREDITS 付款
17/09/25	Chao Yi Ge Food	7,266.09	
17/09/25	Chao Yi Ge Food	3,601.74	
17/09/25	Chao Yi Ge Service Charge	1,089.91	
17/09/25	Chao Yi Ge Service Charge	540.26	
	Total	12,498.00	0.00
	Balance	余额	CNY12,498.00

Make your next trip even more rewarding. As a Marriott Bonvoy® member, access exclusive rates and earn points toward free nights and more for your stays. Join for free at the front desk today!

让下一次旅行更有意义。作为万豪旅享家®会员，您可享受独家优惠价格，并在入住期间赚取积分从而兑换免费房晚以及获得更多的优惠。请即刻在前台免费加入吧！

I, the undersigned, hereby acknowledge the acceptance of all the goods and services as listed herein and confirm that all of the amounts billed hereinabove are correct. In the event of any failure of or delay in the payment of this bill, wholly or in part, by any third party obligor, I agree that my personal liability for this bill is NOT waived and therefore shall be held personally liable. If this bill is charged to any applicable credit card, my signature below is deemed to have been made on the applicable credit card voucher.

本人，即本账单签字人，兹确认接受本账单所列的全部产品和服务，并确认本账单开列的上述全部金额正确无误。本人同意，当任何有支付本账单义务的第三方未能或者延迟支付本账单的全部或部分应付款项时，本人并未被免除本账单的付款义务，因此对付清本账单的全部未付款项仍负有个人责任。若以被酒店认可交易之信用卡支付本账单的，本人以下签字即视同本人在相关信用卡凭证上的签字。



Guest Signature / 宾客签名

Courtyard By Marriott Shenzhen Northwest 深圳同泰万怡酒店
 6259 Baoan Avenue, Baoan District, Shenzhen, P. R. China 518103
 中国深圳宝安区宝安大道6259号 邮编：518103
 T: 86 755 2708 8888 | F: 86 755 2708 8836

Operated by [Courtyard by marriott shenzhen northwest] under license from Marriott International, Inc. or one of its affiliates
 【深圳同泰万怡酒店】根据万豪国际集团或其关联公司的许可进行经营